
Protokoll ÅRSMØTE 2019 – Scandic Seilet, Molde 23. og 24. mars 

Årsmøtet ble innledet med en tillitsvalgtsamling med følgende inviterte foredragsholdere: 

• Pål Farstad – Venstre Møre og Romsdal 

• Kenneth Bruvik – TAM Hordaland/NJFF Hordalan 

• Tommy Mortensen – NJFF Troms/forbundsstyret 

Årsmøtestart lørdag 23. mars kl 16.45.  

Årsmøtesaker 

1. Konstituering av møtet. 

- Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

 

- Godkjenning av dagsorden 

Godkjent 

 

- Godkjenning av forretningsorden 

Godkjent 

 

- Valg av ordstyrer 

Hans Martin Dypvik  

Bisitter: Hans Bjarne Tennøy 

 

- Valg av sekretær 

Åsa Fredly 

 

- Godkjenning av fullmakter/stemmeberettigede 

36 stemmeberettigede ved start av årsmøtet 

 

- Valg av tellekorps, 2 representanter 

Torill Brunsvik (forfall kl 13 søndag) – Lidvar Hjelle fra søndag kl 13 

Håvard Wiggen (forfall søndag) - Frank Strifeldt fra søndag 

 

- Valg av 2 delegater til å underskrive protokollen 

Christina Bjerknes 

Matias Heggen 

 

- Valg av resolusjonskomité, 3 medlemmer 

Sivert Helland 

Hans Bjarne Tennøy 

Åsa Fredly 

 

Resolusjoner til årsmøtet:  

- Sjøørret og brunørret: samme art 

- NJFF Møre og Romsdal støtter oppdrettsvirksomhet på land 

- Vindkraft 

 

2. Styrets årsberetning fra siste kalenderår 

Fylkesstyrets årsmelding inkl. medlemsbevegelse ble raskt gjennomgått av fylkessekretær.  



Utvalgsledere presenterte egne årsmeldinger. Årsmeldinger fra aktivitetsutvalg ungdom og 

aktivitetsutvalg skyting var ikke utsendt sammen med resten av årsmeldingen, men ble lagt fram for 

årsmøtet. Dissee legges inn i revidert utgave av årsmeldingen. 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner styrets årsberetning med medlemsutvikling og årsmeldinger fra administrasjon, 

utvalg og instruktører fra siste kalenderår. 

Vedtak: 

Årsmøtet godkjenner styrets årsberetning med medlemsutvikling og årsmeldinger fra administrasjon, 

utvalg og instruktører fra siste kalenderår, med de endringer kommet fram på årsmøtet. 

Enstemmig! 

3. Regnskap, resultatregnskap og balanse 

Tove Hundseth presenterte regnskap og balanse. Orientering om ubenyttet tilskudd, ekstrakostnader 

strøm og fordringer. Regnskapet viser et resultat på kr 123 567,- Tove leste også opp 

revisjonsberetning. 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner det fremlagte resultatregnskap, balanse og revisjonsberetning for 2018. 

Vedtak: 

Årsmøtet godkjenner det fremlagte resultatregnskap, balanse og revisjonsberetning for 2018. 

Enstemmig! 

 

4. Innkomne saker med styrets vurdering og forslag til vedtak 

1. Dekking av utgifter på årsmøter og TV-samlinger – Sak fra Smøla jff 

Forslag til vedtak fra Smøla jff: 

NJFF Møre og Romsdal øker budsjettposten på formålene 6853 og 6860, for å kunne dekke utgiftene 

for to tillitsvalgte pr. lokalforening når det inviteres til årsmøter og tillitsvalgtkonferanser i regi av 

NJFF MR.  

Lokalforeningene oppfordres til å sende flere enn to tillitsvalgte, men dekker disse kostnadene selv.  

Fylkesstyrets forslag til vedtak: 

Fylkesstyret ønsker ikke å øke budsjettpostene 6852 og 6860 for å dekke deltakelse fra lokalforeningene 

på årsmøte og tillitsvalgtsamlinger. 

 

Lokalforeninger med dårlig økonomi skal kunne søke fylkeslaget om tilskudd til å dekke utgifter i 

forbindelse med deltakelse. 

 

Torill Brunsvik presenterte saken fra Smøla jff. Monica Malmedal presenterte fylkesstyret syn. 

 

Det var ulike syn til innstillingene fra årsmøtedelegatene. Det ble gjennomført en votering som viste 9 

stemmer for Smøla jff sitt forslag til vedtak. Dermed var det fylkesstyrets forslag som ble vedtatt. 

 

Vedtak: 

Fylkesstyret ønsker ikke å øke budsjettpostene 6852 og 6860 for å dekke deltakelse fra lokalforeningene 

på årsmøte og tillitsvalgtsamlinger. 

 



Lokalforeninger med dårlig økonomi skal kunne søke fylkeslaget om tilskudd til å dekke utgifter i 

forbindelse med deltakelse. 

 

(Vedtatt mot 9 stemmer) 

 

2. Oppstart av TAM i Møre og Romsdal 

 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet ønsker at NJFF Møre og Romsdal skal starte med TAM f.o.m. høsten 2020. 

 

Saken var godt belyst gjennom orienteringer tidligere på tillitsvalgtsamling, og det var ikke behov for 

ytterligere kommentarer. 

 

Vedtak: 

Årsmøtet ønsker at NJFF Møre og Romsdal skal starte med TAM f.o.m. høsten 2020. 

 

Enstemmig! 

 

3. Forslag fra valgkomiteen – godtgjørelse 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet støtter valgkomiteens forslag til godtgjørelse for tillitsvalgte i fylkeslaget. Godtgjørelse fra 

2018 skal være gjeldende i 2019. 

 

Diskusjon: 

Sverre Heggset spurte om styrets håndtering av årsmøtevedtak fra 2018 der det ble bestemt at 

instruktører skulle ha godtgjørelse ved gjennomføring av aktiviteter.  

 

Det kan virke som det har vært misforståelser mellom forslagsstiller og styrets vurdering av saken. 

Men da det ble enighet om at valgkomiteen ikke skal instille på godtgjørelse til andre enn tillitsvalgte 

ble saken ikke videre debattert. 

 

Vedtak: 

Årsmøtet støtter valgkomiteens forslag til godtgjørelse for tillitsvalgte i fylkeslaget. Godtgjørelse fra 

2018 skal være gjeldende i 2019. 

 

5. Styrets forslag til virksomhetsplan 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner virksomhetsplan 2019 for NJFF Møre og Romsdal. 

Fylkessekretær Åsa Fredly prestenterte forslag til virksomhetsplan fra fylkeslaget med fokus på det 

som er nytt fra tidligere år. 

Vedtak: 

Årsmøtet godkjenner virksomhetsplan 2019 for NJFF Møre og Romsdal. 

Enstemmig! 

6. Budsjett 2019 

Forslag til vedtak: 

Årsmøtet tar budsjett for 2019 til orientering. 

Diskusjon: 



Alternativt budsjettforlsag ble lagt fram av Tove. Pga. tilbakemelding på at fylkeslaget ikke ville motta 

tilskudd til et stort prosjekt som vi hadde budsjettert med, måtte budsjettet justeres i forhold til dette. 

Smøla jff foreslo at post 6570 arbeidstøy (profileringstøy) til fylkeslagets tillitsvalgte skal økes til kr 

30 000,-. Det alternativet budsejttet som styret la fram, inkl. økt post til arbeidstøy ble enstemmig 

vedtatt. 

Vedtak: 

Årsmøtet tar budsjettet for 2019 til orientering inkl. økt pott til profileringstøy. 

7. Fylkeslagets kontingentandel med styrets forslag til vedtak 

Forslag til vedtak 

NJFF Møre og Romsdal beholder fylkeslagets kontingentandel uforandret i 2020. Kontingentandelen i 

de ulike medlemskategoriene blir: 

Hovedmedlem    kr 50,- 

Barn/ungdom m/tidsskrift  kr 35,- 

Barn/ungdom u/tidsskrift  kr 35,- 

Pensjonist/uføremedlem   kr 45,- 

Familiemedlem    kr 45,- 

Sidemedlem    kr 45,- 

 

Vedtak: 

NJFF Møre og Romsdal beholder fylkeslagets kontingentandel uforandret i 2020. Kontingentandelen i 

de ulike medlemskategoriene blir: 

Hovedmedlem    kr 50,- 

Barn/ungdom m/tidsskrift  kr 35,- 

Barn/ungdom u/tidsskrift  kr 35,- 

Pensjonist/uføremedlem   kr 45,- 

Familiemedlem    kr 45,- 

Sidemedlem    kr 45,- 

 

Enstemmig! 

 

RESOLUSJONER 

- Sjøørret – brunørret = samme art (Lik kvote i elv og sjø) 

Randulf Tverfjell presenterte forslaget. Poengterte at det er snakk om ørret i anadrome vassdrag. 

 

Godkjent! Resolusjon vedlegges protokollen 

 

- Landbasert oppdrett 

Randulf Tverfjell presenterte forslaget. 

Det ble tatt til orde fra en delegat å huske at oppdrett på land ikke nødvendigvis gir mindre 

fisk/biomasse i sjø, men at dette kan være muligheten oppdrettsnæringa benytter for å kunne øke 

produksjonen ytterligere. 

 

Godkjent! Resolusjon vedlegges protokollen 

 

- Vindkraft på land 

Sivert Helland la fram forslaget og bakgrunnen for forslaget. 



Det ble poengtert fra en delegat at det er noen faktafeil i teksten som gjør forslag til resolusjon 

mindre slagkraftig. I tillegg mente vedkommende at det er uheldig å sende ut en resolusjon nå rett 

før NVE legger fram sitt forslag til områder som er egnet i Norge for utbygging av vindkraft (1. 

april). 

 

Nytt forslag: Resolusjonen trekkes, men fylkeslaget og lokalforeninger oppfordres til å være 

aktive i høringen. 

 

Alternativt forslag til vedtak: Resolusjonen utsettes. Årsmøtet gir fylkesstyret fullmakt til å 

arbeide videre med saken. 

 

Vedtak: Resolusjonen utsettes. Årsmøtet gir fylkesstyret fullmakt til å arbeide videre med saken. 

 

Enstemmig! 

 

8. Valg av styre og utvalgsmedlemmer i henhold til §7 

Johnny Winsjansen, leder i valgkomiteen, var tilstede og redegjorde for komiteens innstilling.  

Tove Hundseth orienterte årsmøtet om at fylkesstyret må endre praksis i forhold til revisor. Det er et 

krav om statsautorisert revisor for å revidere regnskapet i forbindelse med en god del av tilskuddene 

fylkeslaget mottar. Dette må endres til årsmøtet 2020. Det ble bestemt at valg av revisor ikke 

gjennomføres på dette årsmøtet, men utsettes og delegeres til fylkesstyret å finne ut av. 

Forslag til tillitsvalgte i de ulike vervene ble valgt ved akklamasjon. 

Verv Navn Forening Valgår Status Resultat 

Leder Monica Malmedal Fræna JFF  2018 Gjenvalg 

Valgt 

for 1 år 

Nestleder Sivert M. Helland Herøy og Sande jff  Ny Valgt 

Kasserer Tove Hundseth Sunndal JFF 2016 Ikke på valg  

Sekretær Geir Leslie Bjørklund Skodje JFF 2016 Ikke på valg  

Leder Fagutvalg Fiske Randulf Tverfjell Molde JFF 2016 Ikke på valg  

Leder Fagutvalg Jakt Oddbjørn Opstad Midsund jff 2017 Gjenvalg Valgt 

Leder Ungdomsutvalg Ole Henning Johansen Fræna JFF 2017 Gjenvalg Valgt 

Leder Akt.utv. Skyting Reidar Strand Sunndal JFF 2017 Gjenvalg Valgt 

Leder Akt.utv. Hund Olav Helland Aure JFF 2016 Gjenvalg Valgt 

Kvinnekontakt Turid Sættem Eggen Surnadal JFF 2018 Ikke på valg  

1. vara for styret Reidar B. Frisenberg Molde JFF 2019  ny 

Valgt 

for 1 år 

2. vara for styret Torill Brunsvik Smøla jff 2019  ny 

Valgt 

for 1 år 

 Fagutvalg Fiske      

Medlem  Arnfinn Lange  Molde JFF 2019  ny Valgt 

Medlem  Tore Melbø Sykkylven JFF 2018 Ikke på valg  

Fagutvalg Jakt      

Medlem  Svein Dalen Skodje JFF 2019  ny 

Valgt 

for 1 år 

Medlem  Sverre Heggset Fræna JFF 2016 Ikke på valg  

Ungdomsutvalg      

Medlem  Sondre Gjetøy Eide JFF 2019  ny Valgt 

Medlem Billy Williams Molde JFF 2019  ny 

Valgt 

for 1 år 

       



Autv. Skyting      

 Medlem Egil Hestvik Averøy JFF 2019  ny Valgt 

Medlem Lars Vegard Nerland Averøy JFF  2019 ny 

Valgt 

for 1 år 

      

Medlem kvinneutvalg Gunn Elene Olsen Valldal JFF 2015 Gjenvalg Valgt 

Medlem kvinneutvalg Ruth Hege Dyrhaug Eide JFF 2018 Ikke på valg  

       

Valgkomitè leder Ole Kristian Løvik Sunndal JFF 2017 Ikke på valg  

Medlem Hans Bjarne Tennøy Fræna JFF 2018 Ikke på valg  

Medlem Johnny Winsjansen  2016 Gjenvalg Valgt 

       

Revisor Arne Hoem 

Åndalsnes  & O. 

JFF 

2002 

(2017) Ikke på valg Utsatt 

Vara Ragnhild Stette Skodje JFF 2016 Gjenvalg utsatt 

Alle valgt enstemmig ved akklamasjon. 

 

Protokoll underskrevet av: 

 

 

________________      _________________ 

     Matias Heggen                     Christina Bjerknes 




